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     Lucie Kubecová si pro svou bakalářskou práci vybrala zajímavé téma týkající se 
literárního života: mapování současného českého knižního trhu. Ačkoli se práce opírá 
o mnohá statistická data a ekonomické termíny, je zasazena do specificky literárního
a literárněkulturního kontextu. 
     Z povahy zkoumaného vyplývá, že Lucie nemohla provést vyčerpávající 
kvantitativní výzkum ani vyčerpávající deskripci knižního trhu. To ostatně nebylo 
v jejích intencích. Lucie se vydává spíše cestou zkoumání předem vytipovaných 
oblastí rozsáhlého knižního trhu. Vychází z několika typů zdrojů: statistických údajů, 
empirie (zejména dotazování) a odborné literatury. Součástí práce jsou i dva zajímavé 
rozhovory.
    Dle mého názoru Lucie shromáždila a utřídila množství podstatných a zároveň 

zajímavých údajů o knižním trhu. Nutno dodat, že mnohá data v bakalářské práci 
shromážděná a analyzovaná nejsou běžně dostupná a že k jejich získání bylo třeba 
vynaložit zvýšené úsilí.
     Na práci Lucii Kubecové hodnotím velké osobní zaujetí pro věc, snahu vyrovnat 
se s náročným a velmi širokým tématem, poctivost zpracování.
     Za drobný nedostatek práce považuji místy příliš expresivní jazyk (např. v závěru 
práce) a některé snad příliš silné formulace. 
     Pro účely obhajoby doporučuji Lucii seznámit komisi se zajímavými závěry (i 
dílčími) znovu vyslovit své závěry v širším kulturním kontextu.

     Práci Lucie Kubecové hodnotím jako výbornou a doporučuji ji k obhajobě. Přeji 
Lucii mnoho úspěchů v dalším odborném i osobním růstu.

V Praze dne 30. srpna 2011                                     PhDr. Ondřej Hník, Ph.D






